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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2018/19:477 Utbyggnad av Arlanda

Den 25 april publicerade TT att regeringen är enig om Arlanda, om att 
kapaciteten behöver byggas ut för att klara en ökad trafik. Detta i linje med det 
som står i regeringens flygstrategi: 

”Arlanda flygplats har en viktig roll som tillväxtmotor för den svenska 
ekonomin" och "Kapaciteten på Arlanda flygplats och anslutande infrastruktur 
kan på sikt behöva byggas ut”. 

Tomas Eneroth lät också meddela att regeringen har en gemensam uppfattning i 
frågan. 

Under kvällen kom sedan däremot uppgifter om att regeringen inte var enig i 
frågan om utbyggnaden. 

Med anledning av ovan vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Står ministern bakom regeringens strategi om att bygga ut Arlanda? 

………………………………………

Jessika Roswall (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-04-03
Besvaras senast
2019-04-10 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


